[image: image1.png]



SURVEY & MAPPING OFFICE, LANDS DEPARTMENT 

地政總署測繪處
Map Order Form (For overseas purchase only)  

地圖訂購表格 (只供海外訂購之用)

Please complete this order form and return it for quotation.  請填妥及寄回此訂購表格，以供本處報價。
A) Purchaser’s Information訂購人資料 ( Please print 請用正楷 )
Name 姓名 :



Mailing Address 郵寄地址 :





Fax No. 傳真號碼 :
E-Mail Address 電子郵件地址 :

B) Contents of Order 訂購項目 ( Please refer to our map price catalogue 請參考本處的地圖價目表 )
	Type of Map
地圖種類
	Map Series Code
組別編號
	Sheet No.
圖則編號
	Unit (Sheet/Set)
單位 (張/套)
	Quantity
數量

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


C) Method of Mail Delivery郵遞方式  ( Please 請 ( )


By Surface Mail平郵


By Airmail 空郵

Date 日期 : 
Note 注意事項
	(i)
	Upon receipt of quotation, please return the quotation with payment in bank draft to Map Publications Centre (HK). Bank draft should be in Hong Kong currency and payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” drawn at any bank situated in Hong Kong.
收到本處的報價單後，請將銀行匯票連同報價單寄回香港地圖銷售處。匯票需以港幣支付及必須可經由香港開業的銀行兌現。

	(ii)
	On receipt of payment, the map will be dispatched, by surface mail or airmail as selected.

付款收妥後，本處將按選擇以平郵或空郵寄上訂購的地圖。

	(iii)
	Acceptance of order is subject to the availability of stock.

須有存貨才接受訂購。

	(iv)
	We are not responsible for lost or damaged mail.

倘郵件遺失或損毀，本處恕不負責。


	Map Publications Centre (HK) 

Survey & Mapping Office

Lands Department

23/F North Point Government Offices

333 Java Road, North Point, Hong Kong

Tel. : (852)2231 3186  Fax : (852)2116 0774
	地政總署測繪處
香港地圖銷售處
香港北角渣華道333號
北角政府合署23樓
電話: (852)2231 3186    傳真: (852)2116 0774


Personal Data: The data collected will be used by this Department for activities relating to this form and for market research / product promotion. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have a right to request access to and correction of your personal data.  For related request(s) please contact Departmental Secretary (Tel: 2231 3288).
個人資料的說明：你在本表格所提供的資料，本署將會用於處理與本表格相關的事宜和市場調查/產品推廣。根據<個人資料(私隱)條例>，你可以要求查閱和更正你的個人資料。如要提出相關要求，請聯絡地政總署部門主任秘書 (電話：2231-3288)。



Our Ref. 


本處檔號 :			  
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